
مربی تیم پاراتکواندو بانوان:
ــــای ــــدواریم در بازیه امی

پاراآسیایی ۳ طلا بگیریم
مربی تیم ملی پاراتکواندو بانوان با اشاره به شرایط این تیم گفت:
امید داریم که در بازیهای پاراآسیایی هانگژو سه مدال طلا کسب

کنیم.

زهرا حسینی مربی تیم ملی پاراتکواندو بانوان درباره عملکرد
ملیپوشان در رقابتهای قهرمانی اروپا و همچنین تورنمنت آزاد این
قاره که هر دو در فرانسه برگزار شد، گفت: سطح مسابقات بالا بود،
چون سختترین حریفان ما از کشورهای اروپایی مثل انگلیس، فرانسه و
اسپانیا هستند و به همین دلیل مسابقات در سطح جهانی برگزار شد.
عملکرد بچهها خیلی خوب بود؛ ما در مسابقات قهرمانی اروپا یک طلا و
یک برنز کسب کردیم و در رویداد دوم که تعداد شرکت کنندهها بیشتر
بود، یک طلا و دو برنز بدست آوردیم. با توجه به اینکه ملیپوشان به
خاطر رنکینگ باید در همه مسابقات شرکت و کسب سهمیه پارالمپیک
شرکت کنند، جایگاه آنها با این حضور در رویدادهای اخیر ارتقا
پیدا کرد. پاراتکواندوی بانوان در ایران از فروردین 1400 فعالیت
خود را آغاز کرده و این بچهها نیز نزدیک به 1.5 سال است که اعزام

میشوند تا بتوانند سهمیه بگیرند.

وی درباره شرایط نفرات برای حضور در بازیهای پاراآسیایی گفت: سال
قبل در امارات نفراتی را در سه وزن اعزام کردیم که هر سه وزن
سهمیه گرفتند. بر همین اساس در 5 وزن 7 سهمیه داریم؛ وزن اول یک
سهمیه، وزن دوم 2 سهمیه، وزن سوم و چهارم هر کدام یک سهمیه و وزن
پنجم نیز 2 سهمیه و در مجموع میتوانیم 7 نفر را اعزام کنیم.
بچههــا در آســیا حریفــان ســختی دارنــد. بازیکنــانی از تایلنــد،
ازبکستان، هند، قزاقستان، نپال و … حضور دارند که صاحب مدالهای
جهانی و پارالمپیک هستند و تجربه بیشتری هم نسبت به تکواندوکاران
ایران دارند، اما این امید را داریم که بتوانیم سه طلا در بازیهای

پاراآسیایی بدست بیاوریم.

حسینی درباره رویدادهای پیشرو برای تیم پاراتکواندو بانوان عنوان
کرد: قرار است چالش جهانی در کره جنوبی برگزار شود که امتیاز
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بالایی هم دارد. این مسابقات اواخر مرداد برگزار خواهد شد که
البته هنوز تصمیمی برای اعزام گرفته نشده است. در شهریور نیز یک
ماه پُر مسابقه را در پیش داریم؛ ابتدا رقابتهای گرندپری پاریس
فرانسه، سپس مسابقات آسیایی لبنان، پس از آن مرحله نهایی گرند
پری و مسابقات جهانی در مکزیک و در نهایت مسابقات گرندپری منچستر

را داریم و بعد از آن هم بازیهای پاراآسیایی هانگژو.

مربی تیم ملی پاراتکواندو عنوان کرد: این تقویم رویدادهای پیشروی
ما است که درخواست دادهایم تأیید کنند و با حداکثر نفرات شرکت
داشته باشیم. مسابقات جهانی و گرندپریها امتیازات خوبی دارد، ضمن
اینکه بازیهای پاراآسیایی هم برای کشورمان مهم است. سال قبل در
مسابقات آسیایی ویتنام اول شدیم و امسال میتوانیم از عنوان خود
در لبنان دفاع کنیم. خوشبختانه هم فدراسیون تکواندو و هم کمیته
پارالمپیک خیلی کمک کردند تا اعزامها را داشته باشیم و تا الان هم

بچهها به نتایج خوبی رسیدهاند.

حسینی یادآور شد: این اعزامها برای آن است که بچهها امتیازات
خوبی برای ارتقا در رنکینگ کسب کنند و از حداکثر سهمیه پارالمپیک
استفاده کنیم. در بازیهای پارالمپیک سهمیه هر وزن 12 نفر است که
6 نفر برتر رنکینگ میتوانند به صورت مستقیم به این سهمیه برسند.
تلاش ما این است که در سه وزن نفراتمان را به 6 نفر اول رنکینگ
برسانیم و در دو وزن دیگر نیز در مسابقات قارهای کسب سهمیهای

کنیم.


